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From: ,

Sent: Mon 10/12/2020 2:11:22 PM

Subject: RE: Diversen Covid Duitsland

Received: Mon 10/12/2020 2:11:22 PM

Secretariaat had vergadering niet gestart....

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IESEEEXaoninvws n>
Datum: maandag 12 okt. 2020 4:09 PM

Aan:Se]ER @minvws.nl>. [IEEE EEE @minvws.ol>.IEEE)EEEG ninvws o>
Onderwerp: RE: Diversen Covid Duitsland

Ik ook! Ik kon er uiteindelijk pas 7 minuten te laat in.

Kind regards,

Met vriendelijke groet,

ip
Directie Internationale Zaken / Department on International Affairs

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport / Ministry of Health, Welfare and Sport

van:IEEEEEe ninvws.nl>
Verzonden: maandag 12 oktober 2020 16:06

Aan: IEEE. <BEEERM © minvws.n-; EKETIN)
EEE @minvws.n>; INEIEKECINN) EEE@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Diversen Covid Duitsland

Gek. Ik kreeg paar keer het bericht dat IZ-Covid nog niet begonnen was....

Mbt

1. Heb ik nu vraag uitstaan in NRW... hopelijk biedt dat meer perspectief dan reactie van NL ambassade.

ik kijk ook nog naar info die

gEgevonden.
2. Heb ik gecheckt bij het ministerie van NRW. Er is geen beperking van overheidswege ingesteld
3. Zie mail van zojuist. Nedersaksen reageerde positief op verzoek tel contact tussen ministers. Er wordt gezocht naar

Terminen.

4,

BEJen ik hebben hier om 16u30 even contact over. We kunnen ook even gedrieén bellen.....

Groet,

Department of International Affairs

Ministry of Health, Welfare and Sport

SJE EE eminvws.nl

van: [IEEE MEE eninvws.ni>
Verzonden: maandag 12 oktober 2020 15:59

aan:IEEE)JERE© minvws. n>;IEEEDNDSEE© minvws.n >;IEEEDEENe minvws n>
Onderwerp: Diversen Covid Duitsland

Net in [Z-Covid-overleg stil gestaan bij lopende zaken.
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Het is druk op het Duitse veld.

Ik kwam tot volgende trajecten die we ook eerder bespraken en waarvan ik weet dat jullie hier druk mee bezig zijn.
Ik verwacht alleen dat ik hier wel vragen over krijg. Houd me daarom svp hier goed op aangesloten.

1) omvang van bron en contactonderzoek Duitsland als geheel.

a5gaf al aan dat vraag sumpel lijkt, maar antwoord niet makkelijk te vinden 1s. De minister wil hier echter wel graag

lets over kunnen zeggen in het debat deze week.
©

Hebben Duitsers het nu viwb BCO beter voor elkaar dan wij (in ieder

geval qua capaciteit)?” Zou fijn zyn als we hier 1ets over kunnen zeggen.

2) Vraag over beperking van laboratoriumcapaciteit in NRW

Weten we al of de suggestie klopt dat eea beperkt 1s en waarom dat dan zou zijn?

3) gesprekken met Niedersachsen

Is dat gesprek nu ook ingepland?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


